

English

Yves is a passionate peacebuilding, protection of civilians and civil society engagement specialist. Holding a Msc in Leadership and Governance from International Leadership University in Burundi and a BSc in Law from Université du Lac Tanganyika in Burundi he is a Great Lakes Peacebuilding Institute (GLPI) and Great Lakes Leadership Initiative (GLI) alumni. He is a former member of MCC Rwanda/Burundi International Program staff, currently working in South Sudan as Unarmed Civilian Peacekeeping Specialist at Nonviolent Peaceforce.

Yves Irakoze is married to Marie Chantal and together they are blessed with three very young children: one daughter and two sons.

French

Yves est un spécialiste passionné de la consolidation de la paix, de la protection des civils et de l'engagement de la société civile. Titulaire d'une maîtrise en leadership et gouvernance octroyé par International Leadership University au Burundi et d'une licence en droit de l'Université du Lac Tanganyika au Burundi, il est Alumni au Great Lakes Peacebuilding Institute (GLPI) et du Great Lakes Leadership Initiative (GLI). Il est ancien membre du personnel du programme international MCC Rwanda / Burundi et travaille actuellement au Sud Soudan en tant que spécialiste du maintien de la paix civil non armé chez Nonviolent Peaceforce.

Yves Irakoze est marié à Marie Chantal et ont ensemble trois jeunes enfants : une fille et deux garçons.